
 

 

 

P R O T O K Ó Ł 
 

z przebiegu obrad 49 Zjazdu Sprawozdawczo -Wyborczego 

Stowarzyszenia  PK-UKF  w dniu 23 października 2010 r. w Warszawie w Hotelu Felix 

 

Obrady Stowarzyszenia rozpoczęto w drugim terminie o godzinie 14-50 

 

1. Otwarcia Zjazdu dokonał  Kol. Tadeusz Baranowski SP7FDV. 

2. Minutą ciszy uczczono pamięć członków Stowarzyszenia, którzy zmarli w czasie kadencji. 
3. Zgodnie z listą obecności  stwierdzono obecność  15  osób, w tym 12 uprawnionych członków 
Stowarzyszenia. 

4. Wybrano protokolanta Zjazdu Kol. Henryka Ignasiaka SP5DED, głosami za = 12. 

5. Wybrano przewodniczącego Zjazdu, Kol. Michał Łaszczyńskiego SP2IQW, głosami  za =12. 

6. Zjazd wybrał Komisje: 
          - Komisja Uchwał i Wniosków, Kol. Marek Reszka SP5HEJ i Krzysztof  Włodarczyk  

SP9CP,   

          - Komisja Mandatowo – Skrutacyjna Kol. Andrzej Jarząbkowski SP8NR, Kol. Tomasz 
Ciepielowski SP5CCC. 

7. Prezes  Stowarzyszenia, Kol. Tadeusz Baranowski SP7FDV przeczytał sprawozdanie z 
działalności Stowarzyszenia za okres kadencji. 
8. Przewodniczący Zjazdu odczytał nadesłane pisemne sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

Stowarzyszenia.  

9. Komisja w nadesłanym sprawozdaniu udzieliła absolutorium ustępującemu Zarządowi 
Stowarzyszenia. 

10. Przewodniczący  Zjazdu ogłosił rozpoczęcie dyskusji na sprawozdaniami. 
11. Kol. Tomasz Ciepielowski SP5CCC nie zgodził się z argumentami Komisji Rewizyjnej 
uzasadniającymi potrzebę korzystania z funduszy Polskiego Związku Krótkofalowców. 
12. Kol. Marek Reszka SP5HEJ zaproponował aby w dyskusji skupić się na codziennych i 
podstawowych problemach naszego  Stowarzyszenia. 

13. Kol. Tomek Babut SP5XMU  nie zgodził się z krytyczną oceną pracy ustępującego Zarządu 
Stowarzyszenia zawartą w sprawozdaniu Komisji Rewizyjnej, jako przykład podał wspaniale 
zredagowaną i prowadzona nową stronę internetową Stowarzyszenia PK-UKF. 

14. Kol. Michał  Łaszczyński SP2IQW,  krytycznie ocenił protokół Komisji Rewizyjnej i podkreślił 
faktyczne dokonania ustępującego Zarządu Stowarzyszenia. 
15. Kol. Tomasz Ciepielowski SP5CCC, ocenił krytycznie sprawozdanie Komisji Rewizyjnej, 
stwierdził też brak ujęcia w sprawozdaniu  Zarządu podjętych działań w pozyskaniu dodatkowych 
funduszy na działalność statutową,  które miały miejsce w roku 2009. 

16. Kol. Andrzej Jarząbkowski SP8NR, wyraził negatywną opinię informacji w sprawozdaniu 
Komisji Rewizyjnej. 

17. Kol. Tomasz Babut SP5XMU stwierdził, że w okresie kadencji był brak kontaktu Komisji 
Rewizyjnej z członkami Zarządu Stowarzyszenia. 

18. Kol. Tadeusz Baranowski SP7FDV stwierdził brak zainteresowania pracą Zarządu 



Stowarzyszenia ze strony Komisji Rewizyjnej. 

19. Kol. Tomasz Ciepielowski SP5CCC i Kol. Michał Łaszczyński SP2IQW podnieśli potrzebę     
większego zainteresowania ze strony Komisji Rewizyjnej pracą Zarządu Stowarzyszenia. 

20. Skarbnik Stowarzyszenia  kol. Bartłomiej Wiącek SP5QWB  odczytał sprawozdanie finansowe 
Stowarzyszenia. Aktualny stan kasy Stowarzyszenia  =  3843,14 PLN. 

21. Kol. Tomasz Ciepielowski SP5CCC  przypomniał o wpływach  do kasy Stowarzyszenia za 
rozprowadzony sprzęt UKF, w czasie trwania spotkań i Zjazdów Technicznych ( dotyczy p.15). 
22. Kol. Bartłomiej Wiącek SP5QWB, skomentował negatywną ocenę kosztów organizacyjnych 
obecnego Zjazdu przez Komisję Rewizyjną. 
23. Przewodniczący Zjazdu wyjaśnił uwagi do  przedstawionego przez  skarbnika Kol. Bartłomieja 
Wiącka SP5QWB sprawozdania finansowego.  
24. Brak uwag od uczestników Zjazdu. 
25. Przewodniczący Zjazdu przeprowadził głosowanie za udzieleniem absolutorium ustępującemu 
Zarządowi. Głosowanie: za udzieleniem absolutorium = 12  głosów. Zjazd jednogłośnie udzielił 
absolutorium ustępującym władzom Stowarzyszenia.  
26. Przewodniczący Zjazdu ogłosił zgłaszanie kandydatur do zarządu Stowarzyszenia. Zgłoszono  z 
sali kandydatury: 

- Andrzej Walczyk SP5BTN,   

- Maciej Karpiński SP7TEE,    

- Tadeusz Baranowski SP7FDV,  

- Bartłomiej Wiącek SP5QWB,    

- Sławomir Bułajewski SP5QWJ,       

- Marek Reszka SP5HEJ.       

27. Przewodniczący Zjazdu ogłosił zgłaszanie kandydatur do Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia. 
Zgłoszono kandydatury: 

- Krzysztof Włodarczyk SP9CP, 

- Tomasz Babut SP5XMU, 

- Ryszard Siekierski SP2FAV, 

- Michał Łaszczyński SP2IQW. 

28. Głosowanie tajne do Zarządu Stowarzyszenia oraz do Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia. 

29.W trakcie prac Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej, przedstawiciel ZG PZK  kol. Jan Dąb 
SP2JLR  przedstawił prace Zarządu Głównego w latach 2009-2010. Mówił o współpracy z UKE, 
MON, Ministerstwem Ochrony Środowiska, Wydziałami Zarządzania Kryzysowego. 
Przypomniał o możliwości dofinansowania przez ZG PZK  potrzeb Oddziałów Terenowych PZK i 
Klubów Specjalistycznych. Takie dofinansowania już nastąpiły w omawianym okresie. 
30. Kol.  Michał Łaszczyński SP2IQW zadał pytanie przedstawicielowi ZG PZK  czy  

Stowarzyszenie PK-UKF po złożeniu wniosku otrzyma dotację.    

31. Kol. Jan Dąb SP2JLR potwierdził możliwość  udzielenia dotacji, po złożeniu wniosku. 
Konieczne są faktury za  dokonane prace lub zakup urządzeń. Na cele tego typu ZG PZK przekazuje 

kwoty do około 5.000,- PLN. 

32. Kol. Tomasz Ciepielowski SP5CCC  odczytał  wyniki głosowania do Komisji Rewizyjnej 
Stowarzyszenia. Do Komisji Rewizyjnej weszli kolejno Kol., Kol.: 

- Tomasz Babut SP5XMU = 12 głosów, 

- Krzysztof Włodarczyk SP9CP = 10 głosów, 

- Ryszard Siekierski SP2FAV = 9 głosów. 
33. W związku z faktem iż w wyborach do Zarządu Stowarzyszenia, trzech kandydatów (Andrzej 
Walczyk SP5BTN, Tadeusz Baranowski SP7FDV, Marek Reszka SP5HEJ) uzyskało taką samą ilość 
głosów Kol. Tomasz Ciepielowski SP5CCC (Komisja Mandatowo Skrutacyjna)  i przewodniczący 
Zjazdu zarządzają dodatkowe głosowanie w wyborach do Zarządu Stowarzyszenia 

34. W trakcie prac Komisji Mandatowo Skrutacyjnej trwa dyskusja. 

35. Kol. Michał Łaszczyński SP2IQW  zachęca do przedstawiania propozycji zmian w 



regulaminach Prób MGM . 
36. Kol. Tadeusz Baranowski SP7FDV  przedstawia propozycje zmian w Regulaminie Prób 
Subregionalnych IARU . 

37. Komisja Mandatowa przedstawiła wyniki głosowania do nowego Zarządu Stowarzyszenia. Do 
władz weszli: 

- Bartłomiej Wiącek SP5QWB =12 głosów, 

- Sławomir Bułajewski SP5QWJ  = 11głosów, 

- Maciej Karpiński SP7TEE  = 10 głosów, 

- Andrzej Walczyk SP5BTN = 8 głosów, 

- Tadeusz Baranowski SP7FDV  = 7 głosów. 

38. Do Zarządu nie wchodzi ostatni kandydat SP5HEJ. 
39. Złożono gratulacje nowym władzom Stowarzyszenia i zaproszono do ukonstytuowania się. 
40. Dyskusja nad zmianami w regulaminach zawodów rozliczanych przez Stowarzyszenie PK UKF. 
41. Dyskusja i zgłoszone wnioski od Kol. Kol.  Tomasza Ciepielowskiego SP5CCC, Tomasza 
Babuta SP5XMU, Macieja Karpińskiego SP7TEE. 
42. Zjazd zobowiązuje Zarząd Stowarzyszenia do opracowania ostatecznej wersji Regulaminu Prób 
MGM. 

43. Kol. Piotr Szołkowski SP5QAT  zapoczątkował  dyskusję na temat regulaminu rozliczania 
zawodów Intercontest.  Następne głosy w dyskusji zabrali: Tomasz Ciepielowski SP5CCC, Tomasz 

Babut SP5XMU, Michał Łaszczyński SP2IQW, Tadeusz Baranowski SP7FDV, Maciej Karpiński 
SP7TEE, Marek Reszka SP5HEJ. Dyskusja dotyczyła udziału w zawodach  stacji z jednym 
operatorem i używaniem wielu znaków przez tego samego operatora. 

44. W wolnych wnioskach kol. Tomasz Babut SP5XMU wnioskuje o zorganizowanie kolejnego 

Zjazdu Stowarzyszenia PK UKF (w roku 2011) razem ze spotkaniem krótkofalowców ŁOŚ. 

45. Kol. Tomasz Ciepielowski SP5CCC apeluje do nowego Zarządu, aby sporządził Plan Działania 
na czas kadencji. 

46. W imieniu Komisji Uchwał i Wniosków Kol. Marek Reszka przedstawił a przewodniczący  
poddał  pod głosowanie uchwały zjazdu: 
 

- Uchwała 1 : 
 Zjazd Stowarzyszenia udzielił absolutorium ustępującemu zarządowi. 
 Głosów za 12 

- Uchwała 2: 
 Zjazd zobowiązuje Zarząd Stowarzyszenia do dokonania zmian w Regulaminie zawodów 
 MGM do końca br. i opracowania ostatecznej wersji tego regulaminu. 
 Głosów : 11 za / 1 wstrzymujący 

- Uchwała 3: 
 Zjazd podjął uchwałę, iż klasyfikacja we współzawodnictwach są prowadzone imiennie.  

 Warunkiem koniecznym jest, aby praca odbywała się z tego samego lokatora. W  przypadku 

 pracy pod innym znakiem (np. okolicznościowym), konieczne jest podanie głównego znaku 
 operatora. 

 Głosów: 12 za  
- Uchwała 4: 
 Zjazd wyraża podziękowanie kol. Piotrowi Szolkowskiemu SP5QAT za prowadzenie strony 

 internetowej Stowarzyszenia skuteczne wdrożenie elektronicznego rozliczania zawodów 
 UKF oraz prezentację tych wyników na stronie Stowarzyszenia. 
 Głosów: 12 za  
  

47.  Kol. Piotr Szolkowski SP5QAT i  kol. Henryk Ignasiak SP5DED  w przerwie  dyskutowali i 

uzgodnili techniczne wymagania tabeli TOP-Satelity na nowej stronie internetowej Stowarzyszenia. 

48. W dalszej dyskusji Kol. Tomasz Ciepielowski zadeklarował, że w przypadku zainteresowania 



wykładami gości z zagranicy, zaprosi odpowiednich prelegentów na kolejne Zjazdy Stowarzyszenia. 
49. Ogłoszono wyniki ukonstytuowania się nowego zarządu Stowarzyszenia.  

- prezes     -  Tadeusz Baranowski    SP7FDV 

- sekretarz -  Sławomir Bułajewski  SP5QWJ 

- skarbnik  -  Bartłomiej Wiącek      SP5QWB  

- członek    - Maciej Karpiński        SP7TEE 

- członek    -  Andrzej Walczyk        SP5BTN 

50. Zarząd powołał na funkcję Koordynatora Radiolatarni – Kol. Tomasza Babuta SP5XMU 

51. W dyskusji  o radiolatarniach głos zabrali: Kol. Tadeusz Baranowski mówił o  radiolatarniach, 
których status prawny nie jest uregulowany, a są one czynne (okres prób). 

Kol. Piotr Szołkowski SP5QAT przedstawia nowy sposób prezentacji radiolatarni na stronie 
Stowarzyszenia. 

52. Zjazd zakończono  dnia 23 października 2010 r. o godz. 18-30. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

protokołował – J. Henryk Ignasiak - SP5DED 


